
Verslag gemeentebijeenkomst De Kapel 1 juni 2024 

Locatie: Middenweg 48, Andijk 

Aanvang 10.30 uur 

 

Inleiding 

Hans Hoogervorst heet iedereen van harte welkom en is blij met de grote opkomst. We starten 
met het zingen van het lied ‘Dank u voor deze nieuwe morgen’. 

Nicoline Letteboer benoemt het probleem van te weinig kerkenraadsleden, die in vele kerkelijke 
gemeenten speelt. Samenwerken lijkt een oplossing, maar is een grote stap. Bij samenwerken 
spelen zaken van hoofd en buik een rol, van argumenten en feiten en het gevoel. Het gaat over 
relaties, een uitgestoken hand. Door te blijven luisteren, vragen te stellen, en in de ander in te 
leven wordt geprobeerd om ieders verlangens te realiseren.  

Zelfstandigheid en de eigen identiteit van de kerkelijke gemeente staan bij alle partijen voorop. 
Samenwerken is maatwerk, er is niet één oplossingsrichting die voor alle gemeenten geldt. Het 
blijft een uitdaging om in deze tijd een vitale kerk te blijven, maar als we de kerk sluiten, gaat de 
kerk nooit meer open. De kerkenraad wil dus doorgaan met het proces van bestuurlijk 
samenwerken om zo De Kapel open te houden. (voor gemeenteleden en de dorpen Andijk-
Wervershoof, Onderdijk). 

Matthijs gaat verder in op  de gesprekken, die in juni vorig jaar gestart zijn met de protestantse 
kerk Zuiderkogge, en waar later de protestantse kerk Hoogkarspel-Lutjebroek ook 
aangeschoven. De classis predikant van Noord-Holland Peter Verhoeff is vanaf januari 2024 
betrokken bij deze gesprekken,  zowel adviserend als technische inbreng. En recent is er een 
uitnodiging gegaan naar de protestantse kerk Westwoud om te vragen of zij ook interesse 
hebben om samen te gaan werken. 

De PKN landelijk heeft het mogelijk gemaakt (via de kerkorde) om kerkenraden van diverse 
protestantse gemeente samen te voegen. Dat betekent dat er bij samenvoeging tot één  
kerkenraad er minimaal 9 kerkenraadleden moeten zijn, waarvan één voorganger, één voorzitter 
en scriba, minimaal drie leden CvK en drie leden diaconie. Elke kerkelijke gemeente behoudt zijn 
eigen kerk en kerkdiensten. De nieuwe kerkenraad is er alleen voor bestuurlijke zaken. Efficiency 
kan liggen in het maken van één kerkblad, planning van zaken, ondersteuning van elkaar in 
administratieve, kerkordelijke zaken etc.  

Mirjam meldt dat de activiteiten als film- en muziekavonden, rommelmarkt etc. een taak zijn 
voor werkgroep(en) buiten de kerkenraad.  Deze werkgroep(en) heeft (hebben) natuurlijk wel 
uitwisseling met de kerkenraad.  Hiervoor worden nog mensen gezocht en wordt ook nog verder 
uitgewerkt. 

Vragen en opmerkingen 

Het voorstel om samen te gaan werken met de andere kerkelijke gemeente en de hierboven 
genoemde informatie wordt door het merendeel van de aanwezige gemeenteleden positief 
ontvangen.   



Onze beide pastors Gert Scholten en Nicoline Letteboer beëindigen  31 december 2024 hun 
dienstverband voor de PG Andijk-Wervershoof. Er zal dus een nieuwe pastor of kerkelijke werker 
gezocht gaan worden. Mogelijk kan er een gezamenlijke traject gestart worden met PKN 
Zuiderkogge, omdat  hun predikant ds Camarasa in mei 2024 met emeritaat gaat.  

De verwachting is dat de kerkelijke richting (sfeer, beleving) van  PKN Zuiderkogge en PKN 
Hoogkarspel vergelijkbaar is met onze kerkdiensten.  

19 juni zal er weer een vervolggesprek plaats vinden met een afvaardiging van de drie 
kerkenraden. Elke kerk heeft dan overleg gehad met haar gemeenteleden. Tot januari 2025 zullen 
er dan inhoudelijke gesprekken plaats vinden, waarna vanaf januari er naar de bemensing 
gekeken wordt. Eind juni 2025 wordt gezien als stip op de horizon: doel is dan om dan een 
samenwerkingsovereenkomst gereed te hebben.  

In het najaar 2024, begin 2025  is er weer een terugkoppeling naar de gemeenteleden. Eerder kan 
er  relevante informatie op de website geplaatst worden. 

Evaluatie 2023-2024 

De kerkdiensten zijn sinds dit jaar om de twee weken. Dit is wel erg jammer vinden heel wat 
gemeenteleden, een bepaalde basis valt weg, maar wel begrijpelijk. De psalmzondag is hierdoor 
dit jaar helemaal komen te vervallen. Als kerkenraad willen we deze twee zondagen per maand 
ook in 2025 voortzetten. 

Bij de activiteiten door de week komen redelijk wat mensen in de kerk. Merendeel zijn niet 
aangesloten bij onze kerk. Ook hiervoor willen we kerk zijn. Dus we gaan hiermee door.  

Bij het leerhuis kunnen mensen zelf ideeën aanbrengen om als thema te bespreken. Dit werkt 
positief. 

Afronding 

Voor de planning van de activiteiten in 2025 melden zich spontaan drie mensen aan. Gert 
bedankt een ieder voor haar/zijn inbreng en we eindigen de ochtend met het zingen van het lied: 
‘Wij gaan voor even uit elkaar’.  

 

 

 

 

 

 

 


